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kérdés

„Milyen szakmai és egyéb indokok alapján sorvasztották el, majd
zárták be, a közösen, az OM és a KőM által létesített Környezeti
Nevelési és Kommunikációs Programirodát?" címmel, a Házszabály 91 . §-
a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási
miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úri

2005. december 31-én megszűnik a Környezeti Nevelési és Kommunikációs
Programiroda. A két minisztérium által, még a polgári kormány idején
létrehozott, majd az MSZP-SZDSZ regnálás alatt a SuliNova Kht .-ba
bekényszerített irodát az Oktatási Minisztérium pénzhiányra hivatkozva
számolja fel. A másik fenntartó, a Környezetvédelmi és Vízügyi Minisztérium,
ahogy az elmúlt két évben sem, úgy az idei költségvetésben sem biztosít
működési forrást .
Az irodát 1999-ben, egy, a környezeti neveléssel kapcsolatos állami
szerepvállalásról szóló együttműködési megállapodással alapította a két
minisztérium . E megállapodást 2002-ben megújították, s 2008-ig (!!!) volna
érvényben. Akkor még úgy tűnt, annyira komolyan gondolták, hogy 2003-
ban egy másik - miniszteri aláírásokkal jegyzett - együttműködési
megállapodás is létrejött, immár négy minisztérium között, vállalva az Erdei
Iskola Program 2008-ig szóló, minimum évente hatszázmillió forint értékű
támogatását . Az írásba foglalt ígéretek dacára, a miniszteri
kötelezettségvállalással ellentétben, 2006-tól az Erdei Iskola Program sorsa
is rendkívül bizonytalanná vált . Peresze ez már csak betetőzése az elmúlt
három és fél év, az iroda működését ellehetetlenítő politikájának . A tárcaközi
összefogással elindított Erdei Iskola Program anyagi lehetőségei már 2005-re
visszaestek a 2001-es szintre ; az elindított fejlesztésekre nincs pénz, a
program további sorsáról semmit nem tudni .
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Nem tudjuk továbbá, hogy mi lesz az iroda jól képzett, szakértő
munkatársaival . Lehet, hogy ők is a diplomás munkanélküliek, mára
többtízezressé vált táborát gyarapítják tovább?

Kérdezem Miniszter urat, milyen szakmai és egyéb indokok alapján
hozták meg a környezeti nevelést, a környezet- és természetvédelmi
szemléletformálást, az erdei iskola programot kíméletlenül
ellehetetlenítő döntésüket?

Várom Miniszter úr megtisztelő válaszát!

Budapest, 2006 . január 9 .

Tisztelettel :

Németh Szilárd
országgyűlési képviselő

2


	page 1
	page 2

